
1 
 

OR-RM.0012.2.14.2022 

 

Protokół Nr 3/22 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 21 lutego 2022 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 09:10 otworzył posiedzenie 

komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 7 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Nieobecny członek komisji Pan Henryk Borowicz. Radny Pan Maciej Szlagowski przybył na 

posiedzenie komisji w pkt 2. 

 

Lista obecności stanowi  załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił porządek posiedzenia, 

do którego nie wprowadzono zmian. 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Spotkanie z przedstawicielami Kujawsko - Pomorskiej Izby Rolniczej w celu 

omówienia problemów związanych z rolnictwem. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

 

 



2 
 

2. Spotkanie z przedstawicielami Kujawsko - Pomorskiej Izby Rolniczej w celu 

omówienia problemów związanych z rolnictwem. 

 

Na posiedzenie komisji zaproszeni zostali przedstawiciele Kujawsko – Pomorskiej Izby 

Rolniczej Pani Dorota Goś i Pan Waldemar Małaczyński oraz przedstawiciel rolników 

z Gminy Koronowo. 

Pani Dorota Goś poinformowała zebranych, że sytuacja w rolnictwie jest trudna. Izba 

Rolnicza jako organizacja działa. Najnowszą sprawą, którą chce przeforsować jest 

dofinansowanie do zakupu nawozów. Dowodem na złą sytuację w rolnictwie jest ostatni 

protest rolników. 

Przedstawiciel rolników poinformował zebranych, że produkcja nawozów mineralnych 

opiera się na gazie. Jednak gaz nie zdrożał tak znacząco jak nawozy. W Gminie Koronowo 

nie mamy obecnie swojego przetwórstwa, nie ma wykwalifikowanej kadry. Utrzymują się 

dzisiaj te gospodarstwa, które nie prowadzą produkcji zwierzęcej.  

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz poinformowała zebranych, że w gospodarstwach były 

przygotowywane biznesplany przez Ośrodki Doradztwa Rolniczego w uzgodnieniu 

z bankami. Nikt nie spodziewał się tak niskich cen trzody i tak wysokich cen nawozów. 

Zadaniem izb rolniczych jest niesienie pomocy rolnikom. 

Pan Waldemar Małaczyński poinformował, że rolnicy zgłaszają problemy, które są 

przekazywane do izb rolniczych. Jednak jest to problem w skali kraju. Wszystkie sprawy 

bieżące są przekazywane do biura powiatowego i są załatwiane w ciągłości.  

Na posiedzenie komisji przybył radny Pan Maciej Szlagowski. Obecnych 6 członków 

komisji. 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz podkreśliła, że to rolą rządu, izb rolniczych i związków 

zawodowych jest „walka” o lepszą sytuację w rolnictwie. Jednak rząd nic nie robi i dlatego 

rolnicy protestują.  

Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński zauważył, iż od lat mówi się o trudnej 

sytuacji w rolnictwie. Stwierdził, że rolnicy nie stanowią żadnej siły.   

Radny Pan Patryk Bociek jako rolnik podkreślił fakt, że jest jednocześnie rolnikiem, 

weterynarzem, spawaczem, mechanikiem. Rolnik wszystko robi sam. Gospodarstwo to taka 

firma, w której można każde pieniądze „utopić” jakie się ma. Te gospodarstwa w Gminie 

Koronowo, które są rozwinięte trzymają trzodę, gdyż mają jakieś zobowiązania. Jeszcze 

kilka lat i nie będzie produkcji trzody. 
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Pan Waldemar Małaczyński poinformował zebranych, iż delegacja rolników nie została 

wpuszczona na umówione spotkanie z prezesem ANWIL-u. 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz powiedziała, że rolnicy się organizują i to bardzo. Są 

zrzeszeni w grupach producenckich. Samorząd ma wpływa na ustalanie podatku rolnego, 

może zadbać o stan dróg, którymi poruszają się rolnicy, może stworzyć targowisko dla 

lokalnych producentów.  

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski stwierdził, iż trudno wymusić, aby 

izby rolnicze działały prężniej. Kilkanaście lat temu rolnicy cieszyli się, że dostali dopłaty.  

Pani Dorota Goś powiedziała, że rolnicy nie są rozumiani, są lekceważeni. Nikt ich nie 

rozumie, a nawet nie chce zrozumieć. 

Radny Maciej Szlagowski zauważył, że polski rząd, polska władza nie chroni rolników.  

Można wystosować apel do rządu do ministra rolnictwa.  

Przewodniczący komisji zauważył, iż przykre jest to, że kiedy rolnicy jadą na protest, 

to komentarze są straszne.  

Przewodniczący komisji podziękował zaproszonym gościom. 

4. Sprawy bieżące. 

Na posiedzenie komisji został zaproszony mieszkaniec gminy, który złożył pismo do komisji. 

Sprawa była analizowana na posiedzeniu komisji w miesiącu styczniu br.  

Przedstawił członkom komisji problem. Jest właścicielem dwóch działek, które od sobie 

oddziela pas nasadzeń stanowiących własność innej osoby. Nie posiada, więc dojazdu do 

swojej działki. Właściciel nasadzeń nie wyraża chęci udostępnienia przejazdu przez swoją 

własność. Nie wyraża także chęci rozmowy z urzędem w tym temacie. 

Gmina uważa, że Pan, który złożył pismo powinien skierować tę sprawę do sądu, gdyż 

drugi właściciel nie jest zainteresowany żadną ugodą. 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Gruntami Pani Agnieszka Szwesta 

odpowiedziała, że sprawę może jedynie rozstrzygnąć sąd. 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki podsumowując dyskusję stwierdził, że 

jedyna możliwość, to skierowanie sprawy do sądu o ustanowienie drogi koniecznej. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki odczytał odpowiedź burmistrza na wniosek 

z posiedzenia komisji złożony w miesiącu styczniu br.  

Odpowiedź stanowi załącznik Nr 2 niniejszego protokołu. 
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3.Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki gruntami Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w najem w trybie bezprzetargowym lokalu użytkowego stanowiącego własność 

Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez 

Gminę Koronowo nieruchomości gruntowej – działki o numerze ewidencyjnym 114/11 

położonej w Wierzchucinie Królewskim. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad 

udzielania i rozliczania dotacji ze środków budżetu gminy na dofinansowanie inwestycji 

związanych z budową przydomowych oczyszczalni ścieków, z budową sieci wodociągowych 

i kanalizacyjnych oraz z modernizacją studni głębinowych. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie złożenia wniosku do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji o zmianę urzędowej nazwy miejscowości: „Różana” (osada 

leśna) na nazwę: „Różanna” (osada leśna). 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie złożenia wniosku do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości: „Pod Witoldowo” 

(część wsi Gogolinek). 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie złożenia wniosku do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości: „Witoldowo 

Drugie” (część wsi Witoldowo). 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie złożenia wniosku do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości: „Cygański Koniec” 

(część wsi Nowy Jasiniec). 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości 

dziennych stawek opłaty targowej oraz sposobu jej poboru. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Wydział Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania 

Energią Pani Agata Szulc przedstawiła projekty uchwał: 

 
1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Aktualizacji Projektu założeń do 

planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Koronowo”. 

 

 

http://www.bip.koronowo.pl/?cid=788
http://www.bip.koronowo.pl/?cid=788
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Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie określenia zasad 

udzielania i rozliczania przez Gminę Koronowo dotacji celowej na dofinansowanie 

kosztów wymiany źródła ogrzewania w celu ograniczenia niskiej emisji. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie określenia zasad 

udzielania i rozliczania dotacji ze środków budżetu gminy na dofinansowanie inwestycji 

polegającej na demontażu z transportem i unieszkodliwianiem odpadów niebezpiecznych 

zawierających azbest.  

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekty uchwał: 

 

1.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Radny Pan Maciej Szlagowski opuścił posiedzenie komisji. Obecnych 4 członków 

komisji. 

 

2.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Koronowo na rok 2022. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
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i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

5.Sprawy bieżące komisji. 

Poruszono wcześniej. 

 

4. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Pani Elżbieta Mojzesowicz w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad o godz. 13.35 zamknęła posiedzenie  Komisji. 

 

 

     Przewodniczący Komisji     

                  /-/   Tomasz Skotnicki  

     

 

Protokół sporządziła       

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej  


